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Afblazen aanleg warmtenet in Vlissingse Scheldewijk
was volgens raadsleden te voorzien
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Maar veel fractievertegenwoordigers verweten burgemeester en wethouders wel dat de

gemeente bakzeil haalt, terwijl het college een half jaar geleden nog dolenthousiast was.

Diverse raadsleden stelden donderdagavond tijdens de vergadering van de Commissie

Ruimte dat het college te snel met onderneming Eteck in zee wilde gaan, omdat hetzelfde

bedrijf in het verleden al overhoop lag met Goes. Dat tevoren niet bekend was dat het

bedrijf voorfinanciering van de gemeente nodig had, kwam hen ook vreemd voor.

Fractievoorzitter Albert van der Giessen van de VVD was overigens ronduit blij dat er

geen collectief warmtenet komt in de Scheldewijk. Als liberaal gruwt hij ervan dat mensen

verplicht worden om energie van een bepaalde producent af te nemen. ,,We koesteren de

vrije energiemarkt, waarbij elk huishouden zelf kan kiezen bij welke producent hij energie

afneemt.” 

De verplichting om nieuwbouw in de Scheldewijk gasloos te houden, blijft. Een bureau

presenteert over een maand een bodemenergieplan, waarin methodes voor de beste

energieopwekking zijn opgenomen. Het college gaat ervan uit dat warmtepompen en
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zonnecollectoren (waarvan er een groot aantal op het dak van de Machinefabriek zouden

kunnen komen) de energiebehoefte kunnen dekken. Tot vertraging van bouwprojecten in

de Scheldewijk leidt het niet aanleggen van een collectief warmtenet niet, verzekerden B

en W de commissieleden.

 

 


